

10.11.2017 Das Briefing ist gerade beendet. Einige Piloten genießen noch ihr Frühstück. Die Temperaturen sind am Morgen sehr angenehm. Vögel zwitschern. Der Himmel ist blau und man kann die Flugzeuge in der Palmenallee stehen sehen. Wie im Paradies. Die Wetteraussichten für heute sind, für Bitterwasserverhältnisse, moderat. Scheint ein Tag für gemütliche Flüge zu werden. Außerdem besteht die Chance, dass wir am Abend einen Gamedrive unternehmen - also das 5000ha große, zur Lodge gehörende Wildareal mit Jeeps befahren, Giraffen beobachten und den Sonnenuntergang bei einem Glas Wein genießen.

Briefing is over. Some pilots still enjoy their breakfast. Temperature is very comfortable in the morning. Birds are singing. Sky is blue and you can see the gliders parking down the Palm-Alley. Like in paradise. The weather forecast is, according to Bitterwasser conditions, moderate. It seems as if it is going to be a day for relaxed flights. Additionally there will be a chance we are going on a game drive this evening. That means we are going on a tour through a 5000ha area where you can find giraffes and other wild animals. After that you can enjoy the sunset while having a glass of wine.



